
" ŠE ENKRAT: ZAKAJ TAKO? •

O urejanju tekaških
prog v Dolu

Popolnoma verjamem, da so v Dolu s precejšnjim trudom in
sredstvi uredili smučarsko tekaško progo za treninge in tekmova-
nja, v kraju - kot so sami omenili - kjer ima ta športna zvrst
dolgoletno tradicijo. Ob vprašanju zakaj tako, bi pojasnil nekaj
stvari.

Najprej: kje so bili zainteresirani tovariši iz Dola, ko smo se v
Ljubljani na itevilnih sestankih s predstavniki obtin in tovariši iz
društev dogovarjali o prednostnem urejanju prog, na katere so
bili vabljeni tudi oni? Niti enkrat jih ni bilo! Dogovorili smo se o
vrstnem redu pripravljanja prog in sicer po načelu prioritet: prva
prioriteta - v vsaki občini en poligon, druga prioriteta - v vsaki
občini drugi urejen poligon ter tretja prioriteta - v vsaki občini po
en poligon v okolici Ljubljane, seveda če, bodo snežne razmere
ugodne in če bo časovno mogoče Na koordinaciji je bil vedno le
predstavnik ZTKO Bežigrad, ki je vendarle - kljub oddaljenosti
kraja - le izsilil, da bi se tekaško progo urejalo tudi v Dolu.
vendar šele v tretji prednostni varianti, to pa pomeni, šele polem,
ko bodo urejene proge prve in druge prioritete v ožji Ljubljani po
vseh občinah.

Oruga pomembna stvar je ta, da so sredstva za nakup teptal-
nega stroja prispevale vse Ijubljanske ZTKO iz sredstev za mno-
iični šport, zato se tudi urejajo proge, ki so namenjene rekreaciji
in množičnosti. Ker na sestankih ni bilo predstavnikov iz smučar-
sko-tekaških društev, nismo predvideli njihovih potreb, pokazale
so se šele naknadno, zato bo nujno v prihodnje nanje tudi misliti
in tudi o teh progah dogovoriti o urejanju. Do takrat velja dogo-
vor: če drušlva, ki se ukvarjajo s tekmovalnim snnučarskim tekom,
želijo s tem strojem urejati tekaške proge za treninge ali tekmova-
nja, morajo predložiti naročilnico, ki je osnova za izstavo računa
za povrnitev stroškov. Ti pa niso tako majhni, v glavnern pa bre-
menijo skupen linančni program rekreacije v Ljubljani.

Mislim, da ni potrebno razglabljati zakaj se urejajo proge v ožji
Ljubljam in bližnji okolici. Gostota naselij in seveda tudi rekreativ-
cev je izredno velika, saj se na progah zvrsti po nekaj sto tekafiev
dnevno. Čudi me tudi to, da so se tovariši iz Dola odločili za
pojasnjevanje svojih težav preko časopisa, ko pa so pojasnilo
dobili z mesta, ki je zadolženo za upravljanje s strojem. Po drugi
strani dokazujejo Se to, da niso pripravljeni sodeldvati, pojavijo se
takrat ko potrebujejo pomoč ali ko nastopijo težave in še takrat
poskušajo porušiti dogovorjeno.
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